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Protokół Nr 0012.05.57.2022

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kalisza

z posiedzenia, które odbyło się w dniu 19 grudnia 2022 roku

*********************************************************************

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności dołączonej do niniejszego protokołu.

*********************************************************************

PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

4. Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  dla  Miasta

Kalisza na lata 2022-2043.

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji  przedmiotowych dla Ośrodka

Sportu, Rehabilitacji i Rekreacji w Kaliszu – samorządowego zakładu budżetowego

na 2023 rok.

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  roku  2023  w  Kaliszu  Rokiem  Braci

Kościelniaków: Tadeusza, Mieczysława i Władysława.

7.  Korespondencja:

a) Pismo  Dyrektorów  Szkół  Ponadpodstawowych  z  dnia  28  listopada  2022  roku

w sprawie regulaminu wynagradzania.

b) Pismo Wiceprezydenta  Miasta Kalisza  z  dnia 5  grudnia  2022 roku  w sprawie

powołania dwóch członków Komisji do udziału w pracach Komisji Konkursowej.

c) Uchwała  Nr  SO  –  2/0951/670/2022  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2022 r.

d) Uchwała  Nr  SO  –  2/0952/176/2022  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2022 r.

e) Uchwała  Nr  SO  –  2/0957/176/2022  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2022 roku w sprawie: wyrażenia opinii

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kalisza na lata 2023-2043.

8.  Sprawy bieżące i wolne wnioski.

9.  Zamknięcie posiedzenia.



***************************************************************************

Ad.1.Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu,  pan
Marian Durlej, który powitał wszystkich obecnych radnych i gości.

Ad.2.Zatwierdzenie porządku obrad.

Głosowanie: 10 osób za (10 obecnych). Porządek obrad został jednomyślnie przyjęty.

Ad.3.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

Pani Aneta Ochocka, skarbnik miasta, omówiła powyższy projekt uchwały. 
Radna Barbara Oliwiecka odniosła się do zapisu „dochody własne dz. 400 – Wytwarzanie
i  zaopatrywanie  w  energię  elektryczną,  gaz  i  wodę”.  Pani  Skarbnik  poinformowała,  że
zawarta  tam  kwota  106.090,97  dotyczy  środków,  które  pochodzą  z  Funduszu
Przeciwdziałania COVID-19 i zmiany klasyfikacji. Pani Ewelina Dudek, naczelnik Wydziału
Edukacji,  dodała,  że  to  są  dopłaty  do  źródeł  ciepła  dla  odbiorców  wrażliwych,  a  Biuro
Świadczeń  Rodzinnych ma dla osób fizycznych.  Radna Oliwiecka  zapytała,  czy  odbiorcy
wrażliwi to są jednostki oświatowe. Pani Dudek odpowiedziała, że nie tylko, a są to również
kluby  sportowe,  parafie,  spółdzielnie  mieszkaniowe  i  socjalne.  Dodała,  że  interpretacja
ministerstwa jest taka, że ma być to właśnie w dziale 400. Pani naczelnik poinformowała, że
wszystkich odbiorców wrażliwych, wszystkie fundacje oraz organizacje pomocy publicznej
obsługuje Wydział  Edukacji.  Następnie pani skarbnik  wspomniała, że nie ma tutaj  żadnej
zmiany,  jest  to  przenoszone  tylko pomiędzy  działami.  Radna Oliwiecka  podziękowała  za
wyjaśnienie. 
Głosowanie  nad  autopoprawką:  10  osób za  (10  obecnych).  Głosowanie  nad  projektem
uchwały: 10 osób za (10 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany wraz
z autopoprawką. 

Ad.4.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta

Kalisza na lata 2022-2043.

Pani Aneta Ochocka, skarbnik miasta, omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie  nad  autopoprawką:  10  osób za  (10  obecnych).  Głosowanie  nad  projektem
uchwały: 10 osób za (10 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany wraz
z autopoprawką. 

Ad.5.Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Ośrodka

Sportu, Rehabilitacji i Rekreacji w Kaliszu – samorządowego zakładu budżetowego na

2023 rok.

Pan  Mirosław  Przybyła,  dyrektor  Ośrodka  Sportu,  Rehabilitacji  i  Rekreacji  w  Kaliszu,
omówił powyższy projekt uchwały. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania: 10 osób za (10 obecnych). Projekt uchwały
został pozytywnie zaopiniowany.



Ad.6.Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  roku  2023  w  Kaliszu  Rokiem  Braci

Kościelniaków: Tadeusza, Mieczysława i Władysława.

Pani Grażyna Dziedziak, naczelnik Wydziału Kultury i Sztuki, Sportu i Turystyki, omówiła
powyższy projekt uchwały.
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania:  9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały
został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.7.Korespondencja:

a) Pismo Dyrektorów Szkół Ponadpodstawowych z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie
regulaminu wynagradzania.
Pani  Ewelina  Dudek,  naczelnik  Wydziału  Edukacji,  krótko  omówiła  powyższe  pismo.
Poinformowała, że odbyło się w tym temacie spotkanie z dyrektorami i księgowymi. 
Pan  Marian  Durlej,  przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu,  zapytał,  czy  po
odbytym  spotkaniu  były  jeszcze  jakieś  uwagi,  czy  jednak  wszystko  zmierza  w  dobrym
kierunku.
Pani  Dudek  odpowiedziała,  że  wydaje  jej  się,  że  dla  wszystkich  jest  to  oczywiste
i zrozumiałe, a jedyna prośba była o to, aby otrzymać taką informację na piśmie, a nie tylko
słownie. 
Pan  Durlej  dopytał,  czy  dyrekcja  może  dać  premię  pracownikowi  obsługi  za  dodatkowo
wykonaną  pracę.  Pani  Dudek  odpowiedziała,  że  to  nazywa  się  dodatek  specjalny  za
wykonywanie dodatkowych zadań, więc jest taka możliwość. 
b) Pismo Wiceprezydenta Miasta Kalisza z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie powołania
dwóch członków Komisji do udziału w pracach Komisji Konkursowej.
Pan Marian Durlej, przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, zgłosił kandydaturę
radnego Tomasza Bezena do udziału w pracach Komisji Konkursowej. Głosowanie:  6 osób

za,  4  osoby się  wstrzymały  (10  obecnych).  Następnie  radny Dariusz  Grodziński  zgłosił
kandydaturę radnego Marcina Małeckiego. Głosowanie: 5 osób za, 3 osoby przeciw, 2 osoby

się wstrzymały (10 obecnych).  Kolejno radny Artur  Kijewski  zgłosił  kandydaturę  radnej
Elżbiety Dębskiej. Głosowanie: 5 osób za, 5 osób się wstrzymało (10 obecnych). 
W głosowaniu najwięcej głosów otrzymał radny Tomasz Bezen, w związku z czym został
wytypowany przez  radnych  do udziału w pracach Komisji  Konkursowej,  w której  będzie
uczestniczył wraz z przewodniczącym Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, panem Marianem
Durlejem, zaproszonym przez Prezydenta Miasta Kalisza. 
Po odbytym głosowaniu głos zabrał radny Artur Kijewski, który wspomniał, że według niego
nie powinni w nim brać udziału osoby związane z klubami sportowymi, ponieważ wiadomym
jest,  że  każdy  będzie  działał w  swoim  interesie.  Wywiązała  się  krótka  dyskusja  w  tym
temacie. 
c) Uchwała Nr SO – 2/0951/670/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2022 r.
d) Uchwała  Nr  SO  –  2/0952/176/2022  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2022 r.
e) Uchwała Nr SO – 2/0957/176/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2022 roku w sprawie: wyrażenia opinii o projekcie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Kalisza na lata 2023-2043.



Pani Aneta Ochocka, skarbnik miasta, omówiła powyższe uchwały. 
Komisja zapoznała się z korespondencją. 

Ad.8.Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Jako pierwszy głos zabrał radny Artur Kijewski, który poinformował, że w dniu dzisiejszym
odbyła  się  konferencja,  w wyniku  której  Akademia  Kaliska  otrzymała  zgodę  ministra  na
utworzenie  kierunku  lekarskiego,  w  którym  od  przyszłego  roku  akademickiego  ok.  60
studentów rozpocznie naukę. Nie wiadomo jak będzie wyglądać struktura, ponieważ obecnie
oczekuje się na ustawę w sejmie odnośnie powołania uniwersytetu. Pan Grzegorz Kulawinek,
wiceprezydent Miasta Kalisza zapytał o kierunek prawniczy. Radny Kijewski odpowiedział,
że prawdopodobnie ma być prawo, historia i psychologia, czyli przedmioty humanistyczne. 

Ad.9.Zamknięcie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, pan

Marian Durlej, zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za udział oraz dyskusję. 

Przewodniczący
                    Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

                     Rady Miasta Kalisza
                                             /... /

                           Marian Durlej


